
VIDEO: Exšéf polície SR, Tibor Gašpar:
Novinár Vagovič je talibanec, Lipšic pred
našimi otázkami utiekol!
- CZ24 News | 1. května 2023

SLOVENSKO: Novinár Vagovič je talibanec! Minulý týždeň naša redakcia informovala
verejnosť o tom, že na liberálnu a progresívnu diskusiu o nahrávkach čurillovcov prišli aj
exminister vnútra Robert Kaliňák (Smer-SD), exšéf polície Tibor Gašpar a podpredseda
Smeru-SD Erik Kaliňák. Ich prítomnosť bola pre moderátora Mareka Vagoviča obrovským
prekvapením, keďže o nahrávkach chcel diskutovať len s jednou stranou sporu, ktorú
evidentne podporuje, teda hlavne so špeciálnym prokurátorom Danielom Lipšicom. Okrem
nich si pozval ďalšieho exšéfa polície Jaroslava Spišiaka, ktorý po novom vypĺňa agendu
rezortu vnútra a drogovú politiku pre Progresívne Slovensku, či šéf policajnej inšpekcie
Peter Juhás.

Gašpar tvrdí, že základnou motiváciou pre jeho prítomnosť na diskusii bol fakt, že ho do podobných
diskusií odmietajú pozývať aj napriek tomu, že sa v nich hovorí aj o ňom. To, prečo na takýchto
diskusiách cielene chýba oponentúra, je ale jasné. Spôsob, akým sa Vagovič, ktorého Gašpar nazýva
„talibancom“, snažil jednostranne zachraňovať Lipšica, Spišiaka, alebo aj Juhása, je však na novinára
zvláštny a neprofesionálny.

Prenikli priamo medzi „slniečkárov“
„Prebiehala hodinu a pól diskusia a potom oznámil moderátor Vagovič že po prestávke budú otázky a
v tom okamihu sa Lipšic zdvihol a na mikrofón sa začal ospravedlňovať že on neostáva, ale uteká
preč,“ tvrdí Gašpar o Lipšicovom prekvapivom a náhlom odchode z diskusie, ktorý bol taktiež
medializovaný.

Aj keď na diskusii ostali ako respondenti len Spišiak s Juhásom, Vagovič aj tak „smerácke“ otázky
príliš počúvať nechcel a svojich hostí chcel chrániť pred tým, aby na ne museli odpovedať: „Miesto
toho, aby nechal priestor na odpoveď na moju otázku, tak on mi dal protiotázku.“

Vagovičova jednostrannosť
Okrem obmedzení zo strany moderátora sa museli nečakaní hostia vysporiadať aj s nevraživými
pohľadmi bratislavského publika. Faktom však je, že prítomnosť Kaliňáka a Gašpara v bratislavskom
Luna Bare prebehla v relatívne kľudnej atmosfére. Prítomnosť názorových oponentov predsa žiadnej
diskusii nemôže uškodiť a to hlavne v situácii, kedy moderátor nechá diskutovať ľudí, ktorí pôsobia,
ako keby si istým spôsobom kryli chrbát. Lipšic je napríklad jednou z postavičiek v kauzách, ktoré
dnes vyšetruje policajná inšpekcia. „Podozrivým, ktorý je podľa mňa dnes vyšetrovaný je samotný
Lipšic, na nahrávkach sa spomína aj Spišiak a ten čo to má vyšetrovať, je Juhás,“ vysvetlil zvláštne
prepojenia Vagovičových hostí Gašpar.

Systém likvidácie nepohodlných osôb
Gašpar mimo iné popísal aj to, ako funguje systém verejnej diskreditácie nepohodlných osôb. Bývalý
najvyššie postavený policajt trvá na tom, že niektoré trestné konania sú v súčasnosti manipulované a
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to konkrétne pomocou vyšetrovateľov (čurillovci), Úradu špeciálnej prokuratúry (Lipšic), či
Špecializovaného trestného súdu (Hrubala).

„Najprv vás idú vo verejnom živote likvidovať ako človeka. Hľadajú a ňúrajú v osobnom živote,
potrebujú vás vykresliť ako nedôveryhodného, pokiaľ vás nejaká časť verejnosti akceptuje a
posledným krokom v takejto kriminalizácii je likvidácia,“ vysvetľuje Gašpar.

Špecializované inštitúcie potrebujú reformy
Aj keď podľa neho špecializované inštitúcie stále majú svoj zmysel, ich fungovanie, vyvažovanie a
kontrolu vraj rozhodne bude potrebné zlepšiť. Čurillovcov a vybraných Lipšicových prokurátorov
nazýva sluhami, ktorí za súčasnej, dnes už dočasnej vlády, majú plniť želania politikov a médií.

V relácii Bez cenzúry s Fedorom Flašíkom sa taktiež dozviete:

Čo si myslí o kritike generálneho prokurátora Maroša Žilinku?

Je podľa neho vhodné použiť trestný rozkaz na guvernéra Národnej banky Slovenska?

Prečo prezidentka Čaputová aj napriek dôkazom bráni čurillovcov, keď útočia na ženu?

Čo si myslí o súčasnom privilegovaní vybraných kajúcnikov?

Je pravda, že by minister vnútra Mikulec za normálnych okolností nedostal bezpečnostnú previerku?
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